
 

 

 

Després de les eleccions del dia 26 de maig i 
amb els resultats a la mà, el nostre grup de 
JUNTS PER TORRELAVIT va interpretar que els 
veïns i veïnes de Torrelavit continuaven fent 
confiança al nostre equip per governar el nostre 
poble, però sense fer-ho sols, sinó sumant a 
govern amb la resta de forces sortides de les 
eleccions. 

Amb aquest objectiu el passat dia 28 de maig ens 
vàrem reunir amb el grup municipal de VIT i el dia 
29 amb el grup 
d’ERC de 
Torrelavit.  

En aquestes dues 
reunions es va 
plantejar un pacte 
de govern estable, 
ajustat al resultats i 
positiu per 
Torrelavit. 

Aquest pacte 
consistia amb 
respectar la llista 
més votada per 
tenir l’alcaldia, un 
primer tinent 
d’alcalde per ERC 
de Torrelavit, un 
segon tinent d’alcalde per VIT, establir un pacte 
programàtic amb els punts més  
importants de cada programa electoral i repartició 
de les diferents regidories entre els regidors del 
consistori. Una proposta que sumava, inclusiva i 
positiva per a tots els veïns i veïnes. 
 
Davant la manca de retorn per part d’ERC i 
coneixedors de les converses entre aquest grup i 
VIT, vàrem establir un segon contacte amb VIT 
oferint-los-hi un acord bipartit: respectar la llista 

més votada per assolir l’alcaldia amb possibilitat 
de compartir-la amb el cap de llista de VIT, un 
tinent d’alcalde de VIT, acord programàtic i 
repartiment de regidories entre els regidors de les 
dues formacions.  
 
El dia 13 de juny, ens vàrem reunir a petició 
d’ERC de Torrelavit i VIT. En aquesta reunió ens 
varen comunicar que havien arribat a un acord 
per formar govern a l’Ajuntament. Els vàrem 
agrair aquesta informació i, donat que el ple de 

constitució del nou 
ajuntament no era fins 
dos dies més tard, el dia 
15 de juny 2/4 de 2 de la 
tarda, enteníem que hi 
havia marge encara per 
parlar i negociar…els 
vàrem reiterar el primer 
oferiment que els 
havíem fet, un acord 
tripartit, ampliant 
aquesta proposta amb 
compartir l’alcaldia amb 
els tres  grups.  
 
Finalment, el dia 14 de 
juny al vespre, poc 
abans de fer públic 
l’acord ERC/VIT per 
governar el nostre 

ajuntament, el cap de llista d’ERC Torrelavit ens 
va comunicar telefònicament que desestimaven 
la darrera proposta feta des del nostre grup. 
 
Volem agrair l’atenció i les converses fetes amb 
els electes representants de VIT que mostraren la 
seva voluntat de sumar, cosa que no vàrem 
trobar en el grup d’ERC de Torrelavit que en cap 
moment va mostrar aquesta voluntat. 
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Amb el final de la legislatura 2015-1019 i l’inici de l’actual, son diverses les actuacions que varen quedar 
aprovades per l’anterior equip de govern de Junts per Torrelavit. Aquestes actuacions disposen del 
corresponent finançament i per tant es troben només a punt de procedir amb l’execució. 

Amb la voluntat de continuar rendint comptes i fer balanç del nostre treball a l’equip de govern en l’anterior 
legislatura, amb el present escrit volem detallar quines son les actuacions més importants que vàrem 
deixar a punt d’execució. 

 Projecte de millora d’accés al centre social i zona esportiva del nucli de Can Rossell, per 
poder canviar la ubicació actual dels contenidors i ampliar la zona de jocs: 

 

 Import total :       45.000,00€ 
 Subvenció (Diputació de Barcelona) :   27.000,00€ 

 

 Projecte d’adaptació i millora dels accessos al Centre d’Interpretació de l’aigua, i ampliació 
peatonal del pont del c/Segimon Tomeu : 
 

 Import total :     130.590,76€ 
 Subvenció (FEDER comarcal) :    59.831.17€ 

 

 Millora de l’eficiència de l’enllumenat públic, substituint les actuals lluminàries per altres 
equipades amb LED, més eficients energèticament i més respectuoses amb el medi ambient: 
 

 Import total :     207.317,42€ 
 Subvenció (FEDER comarcal) :  103.658,71€ 
 Subvenció (Diputació de Barcelona) :   51.829,35€ 

 

 Xarxa de calor alimentada amb biomassa per als edificis municipals, fent-los més sostenibles 
amb l’ús d’una energia més neta: 
 

 Import total :     164.052,52€ 
 Subvenció (FEDER comarcal) :    82.026,26€ 
 Subvenció (Diputació de Barcelona) :   41.013,13€ 

 

 Millora del sistema de potabilització de l’aigua de la xarxa municipal, amb un nou sistema de 
potabilització amb diòxid de clor, que no genera gust residual a l’aigua: 
 

 Import total :       35.157,76€ 
 Subvenció (Diputació de Barcelona ):     29.056,00€ 

 

 Millora i ampliació del pavelló poliesportiu municipal (primera fase), amb la creació de noves 
sales polivalents, reforç de la façana sud i noves obertures per millorar la ventilació i il·luminació: 

 

 Import total :      717.086,80€ 
 Subvenció (Diputació de Barcelona):  200.000,00€ 
 Ajut de caixa (Diputació de Barcelona): 175.000,00€ 

 

 
Al finalitzar la legislatura, l’Ajuntament de Torrelavit disposava d’un romanent de tresoreria de 548.707,75€ 
dels quals 488.721,24€ eren de lliure disposició i 59.986,51€ eren amb afectació (no disponibles per a 
determinades actuacions). 
 
Tanmateix es va reduir l’endeutament públic fins al 13,85% deixant a l’Ajuntament en una excel·lent 
situació econòmica per fer front amb solvència als futurs projectes per Torrelavit. 
 
 

ACTUACIONS APROVADES ABANS DE FINALITZAR L’ANTERIOR LEGISLATURA 
 



   

 

En sessió plenària el passat dilluns 1 de juliol es 
va aprovar el nou cartipàs municipal, on es van 
crear també les diferents comissions informatives 
i es van nomenar els representants municipals en 
els diferents òrgans col·legiats. 
 
Pel que fa a les comissions informatives, els 
regidors de Junts per Torrelavit hem quedat 
repartits en les diferents àrees de la següent 
manera: 
 
 Ramon Riera Bruch: 
 

 Relacions Institucionals 
 Comerç i Turisme 
 Medi Ambient 
 Indústria 

 
 Gemma Cardús Galimany: 

 
 Hisenda (Comissió especial de 

comptes) 
 Urbanisme i habitatge 
 Sanitat 
 Agricultura 

 

 Jaume Domènech Vallespí: 
 

 Governació 
 Noves Tecnologies i comunicació 
 Esports 
 Territori, Manteniment i Serveis 

 
 Alba Campos Mitjans: 

 
 Educació 
 Joventut 
 Cultura 
 Benestar Social 

 
En relació als representants municipals en els 
diferents òrgans col·legiats, Alba Campos 
Mitjans serà la representant de Junts per 
Torrelavit a la Mancomunitat Intermunicipal de 
l’Alta Penedès. 
 
Tanmateix des de Junts per Torrelavit vàrem 
sol·licitar que Alba Campos Mitjans pogués 
formar part del Consell Escolar Municipal, 
proposta que se’ns va comunicar que seria 
estudiada

 

 

.

  En sessió plenària celebrada el passat 29 de juliol, vàrem 
portar a debat i votació la licitació de les obres de reforma i 
ampliació del pavelló poliesportiu així com la corresponent 
modificació de crèdit necessària per a la seva realització. Des de 
Junts per Torrelavit considerem que aquesta reforma, que ja va 
quedar aprovada en sessió plenària el passat 23 de març de 2019, 
està plenament justificada i és necessària per poder oferir uns 
espais adequats a totes les activitats esportives que es porten a 
terme a Torrelavit.  

 
 

 El passat 3 de juliol vàrem presentar al registre d’entrada de l’Ajuntament 
de Torrelavit una instància sol·licitant la senyalització dels panots en mal 
estat que hi havia més amunt del transformador en el c/ Segimon Tomeu, 
per tal d’evitar la caiguda d’algun vianant. De la mateixa manera, es va 
sol·licitar que es procedís amb la seva reparació el més aviat possible. 

APROVAT EL NOU CARTIPÀS MUNICIPAL 

ACTUACIONS 



 

 

 

 
 Finalitzada l’execució de l’obra d’urbanització de la plaça de les escoles. Aquesta obra va ser aprovada 

i es va iniciar la seva execució en el tram final de l’anterior legislatura. Tanmateix s’ha procedit a 
l’apuntalament del pont de les escoles arran de les deficiències detectades durant l’execució de les 
obres a la plaça. Ambdues execucions van ser aprovades per l’anterior equip de govern de Junts per 
Torrelavit. 
 

 Davant de la onada de calor dels passats 28, 29 i 30 de juny, l’equip de Junts per Torrelavit va 
proposar a l’equip de govern de l’Ajuntament la obertura GRATUÏTA de la piscina municipal així com 
també es va col·laborar amb la direcció del Centre Terapèutic per tal d’obrir-lo durant el mateix 
divendres dia 28 a totes les persones majors de 65 anys donat que es disposa d’aire condicionat. 

 

 Per tal de poder desenvolupar la nostra activitat a l’Ajuntament de Torrelavit, amb data 17 de juliol de 
2019, vàrem sol·licitar autorització per poder consultar el registre d’entrades i sortides de l’Ajuntament 
de Torrelavit així com també el llibre de registre dels Decret d’Alcaldia adoptats. L’accés a aquests 
registres ens ha de permetre continuar treballant per un Torrelavit millor i per tothom. 
 

 Aquest mes de juliol hem estrenat la nostra pàgina web, un portal on anirem publicant la nostra 
actuació com a regidors de l’Ajuntament de Torrelavit i altra informació que considerem important de 
comunicar-vos. També és una nova via per poder contactar amb nosaltres si tens qualsevol dubte, 
queixa o suggeriment que ens vulguis fer arribar. Et convidem a visitar-nos al nostres espai a 
www.juntspertorrelavit.cat.  

 
 
 

 

Si ens vols fer arribar algun suggeriment, si tens qualsevol dubte, o si vols concertar una visita, pots 
contactar amb nosaltres mitjançant els següents correus electrònics: 
 
Grup Municipal : contacte@juntspertorrelavit.cat 
Ramon Riera  : ramon@juntspertorrelavit.cat 
Gemma Cardús : gemma@juntspertorrelavit.cat 
Jaume Domènech : jaume@juntspertorrelavit.cat 
Alba Campos  : alba@juntspertorrelavit.cat  
 
Si vols conèixer més sobre la nostra acció a l’Ajuntament de Torrelavit et convidem a visitar la nostra web 
(www.juntspertorrelavit.cat) on podràs trobar-hi aquest butlletí i molta més informació. 
 
Pots seguir-nos també a les diferents xarxes socials: 
 

 @JXTorrelavit 

 @JuntsperTorrelavit 

 @juntspertorrelavit 

 

BREUS 

ON TROBAR-NOS 


